

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB INTERNATIONAL HOTELS Date: 21-04-2022 02:04:53 PM Subject: Cash dividend distribution</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية الدولية للفنادق التاريخ: 2022-04-21 02:04:53 PM الموضوع: البدء بتوزيع الارباح</p>
<p>Reference to the decision of the General Assembly in their meeting held on Apr 12 2022 approving the distribution of dividends in the amount of 4% of the company's capital Please note that the company will start distributing profits to shareholders as of Tuesday Apr 26 2022 from 9.30 Am until 1 Pm</p>	<p>الموضوع: توزيع الارباح النقدية إشارة الى قرار الهيئة العامة باجتماعها الذي عقد بتاريخ 12/4/2022 بالموافقة على توزيع ارباح بنسبة 4% من رأسمال الشركة نرجو العلم بان الشركة ستابدا بتوزيع الارباح على المساهمين اعتبارا من يوم الثلاثاء الموافق 26/4/2022 وذلك من الساعة 9.30 صباحا وحتى الواحدة بعد الظهر</p>
<p>26-04-2022</p>	<p>26-04-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wael hazbon issa hazbon</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wael hazbon issa hazbon</p>